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Dorpsraad	Neerijse	

 
 

Verslag:	vergadering	11	Juni 	2013	
 

 

Aandachtspunt:	
 Verontschuldiging  vanwege  de  burgemeester.  Schepenen  Walter  Craps  en  Philippe  Vervoort  waren 

aanwezig. 

 Een  nieuwe  speelweide  aanleggen  op  het  gesaneerde  terrein  zodat  de  school  dit  als  speelweide  kan 
gebruiken en deze plaats ook voor Neires Kermes mogelijk zal zijn.   

 

Agenda:	
De  AV  van  de  Dorpsraad  Neerijse  heeft  plaats  gevonden  op  dinsdag  11  juni  2013  om  20.10u  in  zaal  de 
Wijngaerd te Neerijse. 
 

1/ Bespreking verslag Dorpsraad 11/12/2012 (te bekijken op www.bloggen.be/dorp_neerijse) 
2/ Opvolging van de vragen naar de gemeente 
3/ Financieel overzicht 
4/ Verwelkoming nieuwe kandidaat AV   
5/ Verslag overleg dorpsraden met de gemeente 
6/ Neires Kermes 
7/ Kerkeveld 
8/ Varia 

Aanwezig:	
Patrick Platton  (voorzitter), Guido Wyseure  (verslag),  Jean‐Pierre De Groodt, Dirk Aerts, Lut Vanachter, Koen 
Derom, Mark Arnalsteen, Jurgen Joos, Peter Singulé, Lieva Rosseel, Peter Hellemans, William Blomme, Bruno 
Keyngnaert, Pierre Van den Neucker, Walter Craps (schepen) en Philippe Vervoort (schepen) 

Verontschuldigd:	
Carina Vercammer, Marie‐Therese Claes,  Geert Lissens. 
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1/	Verwelkoming	vergadering	en	schepenen	
De voorzitter verwelkomt de schepen Walter Craps en Philippe Vervoort. Zij verontschuldigen burgemeester 
Danny Vangoidtsenhoven, die niet kon aanwezig zijn.  
Er wordt feedback gegeven op de twee vragen die gesteld werden op de vorige dorpsraad: 

1) De bushalte Neerijse kapel is verbeterd.  
2) De  reukhinder  in Wolfshaegen  rond Ter Meeren. Men  zal dit verder onderzoeken omdat de  locatie 

niet volledig duidelijk is. 

2/	Goedkeuring	verslag	12	maart	2013	
 
Het verslag werd goedgekeurd zonder opmerkingen.  

3/	Financieel	overzicht	
De penningmeester en de voorzitter geven een overzicht van de  zicht‐ en de  spaarrekening. Het  saldo voor 
Neires Kermes is positief. 

4/	Verwelkoming	nieuwe	kandidaat	AV		
De heer Pierre Van de Neucker in de Eygenstraat wonende te Neerijse wordt verwelkomd door de voorzitter, 
stelt zich voor en wordt unaniem aanvaard als nieuw lid. 
 
Er  zijn enkele  leden die oa. omwille van verhuis geen  lid meer  zijn. Het  ledenaantal  is vrij  stabiel; 18 op dit 
ogenblik.  Het  is  nuttig  om  in  de  toekomst  door  middel  van  een  jaarlijkse  rondvraag  bij  de  leden  het 
lidmaatschap te laten bevestigen. 

5/	Verslag	overleg	dorpsraden	met	de	gemeente	
Voorzitter Patrick Platton was aanwezig op een overlegvergadering  (5  juni 2013) van de dorpsraden met het 
gemeentebestuur.  
‐ Neerijse, Loonbeek en Ottenburg hebben hun werking toegelicht.  
‐ de statuten dienen eventueel herzien te worden 
‐  een financiële toelage mits verantwoording door facturen en financieel verslag wordt overwogen 
‐ regels voor communicatie tussen gemeentebestuur en dorpsraad worden afgesproken. De verslagen worden 
gestuurd naar Karlien Craps en het voltallige schepencollege. 
 
Discussie:  voor de  financiële ondersteuning  kan eventueel  gedacht worden  aan een  verzekering of  aan een 
informatieavond met spreker.  

6/	Neires	Kermes	
De datum voor de volgende editie wordt 10‐11 mei 2014. De reservaties worden gemaakt (container, zaal…). 
De mogelijkheid  wordt  reëel  dat  de  werken  voor  de  school  effectief  beginnen.  Hierbij  zal  de  speelweide 
gebruikt worden om containers  te plaatsen. Een mogelijkheid bestaat om uit  te wijken naar het gesaneerde 
terrein achter de huidige speelweide. Dit vergt nivelleren en gras inzaaien zodat volgend jaar zowel de school 
alsook Neires Kermes deze plaats kan gebruiken.  

7/	Kerkeveld	
Minister Schauvliege heeft een nieuw besluit uitgevaardigd dat de milieuvergunning voor de zandontginning en 
het storten van grond toestaat. De persmededeling is gebeurd op 10 juni (dag voor de vergadering).  
Alhoewel er op het ogenblik nog niet voldoende tijd was om het toegevoegde besluit grondig te lezen blijkt de 
nieuwe  motivatie  oa.  te  steunen  op  een  nieuwe  nota  aangeleverd  door  de  firma  de  Kock.  Letterlijke 
“Copy/paste” uit het besluit van de minister (pagina 16): 
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“Overwegende dat de exploitant op de gewestelijke milieuvergunningscommissie van 19 februari 2013 een nota 
overhandigde; dat de nota een actualisatie van de mobiliteitsaspecten van het MER omvat; dat  in deze nota 
wordt gewezen op de vernieuwing van de N253 in Huldenberg en Bertem; dat meer bepaald het wegdek werd 
vernieuwd vanaf de kruising met Schonenberg  tot aan de kruising met Ormendaal; dat de wegbedekking er 
verder plaatselijk werd verbreed en waar mogelijk werden voetpaden voorzien;…” 
 
Schepen Philippe Vervoort verdedigde de stelling, daterend van 5 december 2011,  dat om de overlast met het 
Kerkeveld tot een minimum te beperken, men dient te spreken met de zaakvoerders Hugo en Marijke de Kock. 
Het is echter niet bekend wat de gesprekken tot nog toe opgeleverd hebben. Sinds de infovergadering van 11 
Augustus 2009  zijn er voldoende kansen geweest om de bevolking van Neerijse  te contacteren en gerust  te 
stellen. 

8/	Varia	
 
BBQ Kamstraat is gepland voor 15 augustus en nodigt ook de leden van de dorpsraad uit. 
 
 
 
Verslag   Secretaris             Voorzitter 
  Guido Wyseure            Patrick Platton  
 
 
 
Verslag, goedgekeurd op AV van 10 september 2013 


